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„Chceme do pořadatelských i organizačních 
týmů přivést co nejvíce mladých lidí. Setkání 
dobrovolníků ukázalo, že mladší generace se 
chce takových sportovních událostí účastnit.“

IVO GRÉGER, 
sportovní ředitel 
EYOWF 2011

EYOWF 2011 info
10 t h  E u r o p e a n  Yo u t h  O l y m p i c  W i n t e r  F e s t i v a l  2 011
10 .  Z i m n í  e v r o p s k ý  o l y m p i j s k ý  f e s t i v a l  m l á d e ž e  2 011

C i t á t  m ě s í c e

O r g a n i z ačn í  v ý b o r  E Y O W F  2 0 1 1 ,  M a s a r y k o v a  4 5 7 / 4 ,  4 6 0  0 1  L i b e r e c ,  t e l . :  + 4 2 0  4 8 4  8 4 0  2 3 6 ,  i n f o @ e y o w f 2 0 1 1 . c z ,  w w w . e y o w f 2 0 1 1 . c z

Dvacetiletý hokejový útočník HC Slavia Praha a juniorský reprezentant Vladimír 
Růžička mladší se může pyšnit tím, že v roce 2005 vybojoval na zimním festiva-
lu ve švýcarském středisku Monthey s týmem České republiky zlatou medaili.        
Triumf na EYOWF tak představuje dosavadní vrchol jeho mezinárodní kariéry.

Vladimír Růžička ml.: 
Zlato z obrovského turnaje 2005
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Dobrovolníci se sešli ve Vesci
Čtěte na straně 2

Školy znají program vyCOOL se!
Čtěte na straně 2

Vladimír Růžička, hokejový útočník HC Slavia Praha a juniorský reprezentant

V Monthey jsme strávili i s přípravou dva-
cet dní a odvezli si z pobytu hodně zážitků. 
Vzpomínám samozřejmě hlavně na naše 
zápasy, zejména na vítězné finále se Švý-
carskem a na kluky, se kterými jsem hrál. 

Vybavujete si ještě něco z finálového 
duelu, v němž jste zvítězili 5:1 a šli si pak 
pro zlaté medaile?
Vybavuji si, že jsme před začátkem finále 
byli všichni hrozně nervózní. Nejen proto, 
že to byl poslední a nejdůležitější zápas, ale 
také proto, že jsme hráli s domácími Švýca-
ry. Na celkové atmosféře to bylo znát. Sou-
peř měl v hledišti spoustu fanoušků, kteří na 
nás pokřikovali, ale my jsme si závěr nechtě-
li nechat zkazit. Chtěli jsme moc zvítězit a šli 
jsme si za tím opravdu tvrdě. Švýcary jsme 
porazili 5:1 a měli z toho ohromnou radost. 

Jak vzpomínáte na trenéry Martina Pešou-
ta a Josefa Halouska? Vídáte se ještě               
s některými z tehdejších spoluhráčů?
S kluky jsme pořád v kontaktu. Nechci na 
někoho zapomenout, ale musím zmínit Mar-
tina Látala, který je nyní ve Spartě, ale hráli 
jsme předtím spolu ve Slavii, nebo Jakuba 
Sklenáře, který je můj spoluhráč dodnes.      
S některými hráči jsme se vídali při srazech 
národního týmu do 20 let. Přestože někteří 

už po Monthey hokeje nechali, na všechny 
si pamatuji. Trenér Martin Pešout mě poté 
vedl i ve Slavii, s ním se rád vídám. Když 
čas dovolí, zajdeme třeba na golf. S Jose-
fem Halouskem jsem se pak, bohužel, už 
neviděl. Oba trenéři však byli bezvadní. Na 
EYOWF vytvořili výbornou partu, udělali         
z nás opravdový kolektiv a věřili nám. 

Jak jste si užíval olympijskou atmosféru? 
Měl jste čas podívat se i na jiná sportoviště?
Ačkoliv jsme bydleli společně v olympijské 
vesnici, byli jsme trošku odstrčení od ostat-
ních sportovců, i program jsme měli nabitý, 
takže nebyl čas se jít podívat na jiné sporty      
a mrzí mě to. Každopádně bylo moc příjemné, 
když nás právě ostatní čeští sportovci přišli 
podpořit na finále. Atmosféra olympiády byla 
opravdu výjimečná. Nám bylo tehdy 16, 17 
let, všechno jsme velmi prožívali. Zahajovací 
ceremoniál, zapálení olympijského ohně -
to bylo něco neuvěřitelného. Vnímali jsme, že 
se účastníme opravdu obrovského turnaje. 

Co byste popřál svým nástupcům na 
EYOWF v roce 2011 v Libereckém kraji?
Vzkázal bych jim, ať tvrdě makají a ať se jim 
podaří vyhrát medaili, protože je to skvělý 
pocit. I když je to těžké, není to nemožné. 
Přeji jim hodně štěstí.

N a  z k u š e n o u 
d o  Ta m p e r e
Ve dnech 18. – 25. července se v Tampere usku-
teční EYOF 2009, letní varianta olympijského 
mládežnického festivalu. Odcestuje tam i delega-
ce organizačního výboru EYOWF 2011 a zástup-
ce Libereckého kraje, aby se detailně seznámili          
s organizací a logistikou akce. Výprava se zúčast-
ní zahajovacího i závěrečného ceremoniálu, nav-
štíví olympijskou vesnici a jednotlivá sportoviště. 
Zaměří se také na doprovodné programy a pro-
pagaci EYOWF 2011 v Libereckém kraji. Navíc 
finští organizátoři chystají dvoudenní seminář na 
téma organizace EYOF. 

v y C O O L  s e !  
V Libereckém kraji i dalších místech České repub-
liky se budou moci od letošního září teenageři 
aktivně zapojit do programu, který bude zastře-
šovat přípravu na zimní festival EYOWF 2011. 
Smyslem motivačního programu vyCOOL se! je 
přivést žáky základních a středních škol k pohybu, 
představit jim sportovní aktivity v různých podo-
bách a nabídnout jim smysluplné využití volného 
času. Bohatý program je tematicky rozdělený do 
čtyř částí na aktivity sportovní, vědomostně-zá-
bavné, výtvarné a společensko-kulturní. 

E Y O W F  2 011 
v  B r u s e l u
Na základě nabídky Pavla Brandy, vedoucího stá-
lého zastoupení Libereckého kraje v Bruselu, se 
nyní tiskové materiály o festivalu EYOWF 2011 
objeví v několika místních infocentrech. „Poslá-
ním EYOWF 2011 je nejen propagace České 
republiky a regionu, ale také podpora cestovního 
ruchu. Brusel, jako hlavní město Evropské unie, 
nám k tomu nabízí ideální příležitost,“ vysvětluje 
Martin Ditrich, ředitel obecně prospěšné společ-
nosti EYOWF 2011.
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► Radek Cikl, náměstek hejtmana libe-
reckého kraje slibuje: „Zázemí a centrum 
festivalu EYOWF 2011 vznikne v Liberci, 
který poskytne kvalitnější podmínky i vyšší 
komfort než předešlá olympiáda v Polsku.“  
Jablonecký deník, 28. února 2009

► EYOWF 2011 znamená pro Českou 
republiku největší sportovní mládežnickou 
akci v její historii. „Této soutěže se zúčast-
ní v osmi druzích klasických zimních sportů 
téměř 1 500 sportovců ze 45 zemí, proto se 
také nazývá malou evropskou olympiádou,“  
uvádí Milan Jirásek, předseda Českého 
olympijského výboru.
Marketingové noviny, 20. března 2009

► Internetu a televizi dává mládež v Libe-
reckém kraji přednost před sportem. Den-
ně sportuje jen necelá pětina mladých lidí 
a stejně sváteční je pro žáky a studenty 
mezi 15 a 19 lety také četba nebo umělecké 
aktivity. Po internetu surfují denně dvě tře-
tiny mladých lidí a před televizí sedí každý 
druhý. Vyplynulo to z průzkumu společnosti 
Factum Invenio na dvanácti školách v devíti 
největších městech Libereckého kraje. 
ČTK, 12. května 2009

► Organizátoři 10. Zimního evropského 
olympijského festivalu mládeže očekávají, 
že dobrovolnický EYOWF TEAM bude tvořit 
minimálně pět set lidí. „Členství není ome-
zeno jen dosažením šestnácti let věku, ale 
důležitá je i vůle a výkon,“ říká Kateřina 
Nyčová, výkonná ředitelka organizačního 
výboru festivalu.
Sedmička, 11. června 2009
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Ve Vesci první setkání dobrovolníků 
budou moci dobrovolníci zastávat různé funk-
ce, od atašé dopravy, technické pomoci až po 
rozhodčí u jednotlivých sportů,“ řekl po setkání 
sportovní ředitel EYOWF 2011 Ivo Gréger.

Kromě představení připravovaných akcí a pro-
jektů nechyběl ani zábavný program v podobě 
„úřednického pětiboje“, který prověřil schopnosti 
členů pěti soutěžících družstev i jejich týmového 
ducha. Všichni přítomní se nejen skvěle pobavi-
li, ale zasoutěžili si o nečekané ceny. Přestože 
počasí nebylo typicky letní, nikomu nevzalo chuť 
se bavit. Naopak společné grilování přátelskou 
atmosféru ještě podpořilo. 

Setkání ve Vesci se zúčastnilo přes 60 zájemců. 
Několikanásobně vyšší počet účastníků se však 
už očekává na dalším, listopadovém setkání 
EYOWF TEAMU před zimní sezonou. 

V pátek 19. června se v libereckém areá-
lu ve Vesci konalo první setkání EYOWF 
TEAMU, který se bude podílet na orga-
nizaci 10. Zimního evropského olympij-
ského festivalu mládeže EYOWF 2011      
i na pořádání dalších akcí. 

Zástupci organizačního výboru připravili pro 
budoucí dobrovolníky, rozhodčí a sportovní přá-
tele pohodové pracovní setkání. Jeho účastníky 
nebyli jen úplní nováčci, ale i rozhodčí ze spor-
tovních oddílů, kteří se již na sportovních akcích 
v minulosti podíleli. 

„Jsme rádi, že se zde sešly úplně nové tváře,        
i ti, se kterými jsme v kontaktu z předešlých akcí. 
Je to skvělá možnost, jak si mladí lidé mohou 
předat své zkušenosti i zážitky. Připravili jsme 
pro ně speciální školící programy, díky kterým 

Počet soutěží, které obsahuje speciální 
program vyCOOL se! určený pro studenty 

středních škol i veřejnost.

c o  s e  s t a l o

Š k o l y  z n a j í  p r o g r a m
Program pro školy vyCOOL se!, který bude 
nedílnou součástí zimního festivalu mládeže 
EYOWF 2011, představili jeho organizátoři  
75 ředitelům středních škol z Libereckého kra-
je. Prezentace se uskutečnila v průběhu jejich 
pravidelného setkání s vedoucími představi-
teli resortu školství tohoto regionu. Ředitelé 
získali podrobné informace o výzkumu týka-
jícího se volnočasových aktivit středoškoláků 
a z něj vycházejícího speciálního programu 
s nabídkou čtyř desítek různých soutěží pro 
mládež i dospělé.

Roste zájem partnerů
EYOWF 2011 se stává významem i pestrým 
zaměřením atraktivní také pro partnerské 
firmy, které pomohou organizačnímu výbo-
ru oslovit i nejmladší generaci. Své aktivity              
s programem vyCOOL se! spojí například 
společnost ConQuest entertainment, která
patří k předním distributorům sportovních 
videoher. Organizačnímu výboru zapůjčí 
v rámci spolupráce herní konzole Wii od 
Nintenda. Zájemci všech věkových kategorií 
si budou moci díky interaktivním hrám vyzkou-
šet revoluční způsob hraní tenisu, baseballu 
či zimních sportů. 

Novomanželé Ilona a Martin Ditrichovi

Ředitel před oltářem
Martin Ditrich, ředitel obecně prospěšné spo-
lečnosti EYOWF 2011, po patnácti letech 
soužití se svou partnerkou Ilonou Koberovou, 
konečně vstoupil do stavu manželského! Sta-
lo se tak 12. června v Nové Vsi u Chrastavy 
a největší radost z tohoto kroku měly přede-
vším jejich dvě děti. Přátelé dobře vědí, že 
tento sňatek se podařilo uskutečnit pouze 
zásluhou originální lsti. „Několik týdnů jsem žil 
v domnění, že jdu na cizí svatbu jako svědek. 
Teprve ten den v poledne mi řekli, že je to 
moje vlastní! Mělo to však velkou výhodu – už 
jsem věděl, do čeho jdu,“ komentoval ženich 
své životní rozhodnutí.


